
Product diagram:

Key On/Off

Shortcut key Charging port

Turn on the Bluetooth search and find :
Yebos T10 Bluetooth name, click Connect
（wait for 10s Bluetooth name to appear 
when you connect for the first time）

（If the connection is displayed, the connection is successful) （The percentage of successfully connected battery is displayed)

Product name: IPus Capacitor Pen

Product model :T10

Main functions: drawing, writing, notes, custom shortcut keys, gain adjustment

Product material: Metal (shell spraying process)

Product size: Pen tip 1.45* Diameter 9* length 165mm

Net weight: about 16g

Product accessories :Pencilx1 Data cable x1 manual x1 nib

Pilot lamp

Button function/Light indicator：

Bluetooth connection：

YEBOS T10 Pencil
Instructions for use：

*Key On/Off

Press for 0.5 seconds

Power on

Hold down for 3 seconds

Power O�

*Return to main screen (default) *Pilot lamp

Product parameter：

Connect NoteYebos App： 自定义快捷键功能：

Exclusive note APP QR code： Signal conditioning function use tutorial：

Start your productive recording journey
Scan the QR code to download the NoteYebos APP

1. On/off

2.HOME button

3. Power button

4. Brightness plus

5. Brightness reduction

6. Task Bar

7. Volume plus

8. Volume reduction

9. Previous page

10. Next page

11. Mute

12. Search

13. Take pictures

14. Take quick screenshots

15. Edit the screenshot

16. Revocation

17. Pen/eraser switch

18. Play/pause

19. Previous song

20. Next song

21. Create quickly

22. A ruler

Take photos (default)

Click

Return to main interface (default)

Double-click

(Please charge the device in time)

When the capacitor 
pen is working:

70%-100%  Blue light

10%-70%  Green light

Below 10%  The red light flashes

100%  Always on blue light

80%-99%  Green light

0%-80%  Red light

When the capacitor 
pen is charging:

Scan the QR code above or download 

NoteYebos in the App store

After the connection in the setup is successful, Note

YebosApp will automatically connect the capacitor pen

Open the home page of NoteYebos App and click the 

   Bluetooth icon in the upper right corner to view the 

capacitor pen connection status

Click the    Bluetooth icon on the home page of the App 

to set the shortcut key customization function

Gain control function： Change the smart shutdown time：
1. Open the home page of NoteYebos App and click    Bluetooth 

in the upper right corner The icon can adjust the gain of the capacitor 

pen

2. Click the writing posture button to select the writing posture

3. Click the smart shutdown button, select the time, and click Finish

The smart shutdown time of the capacitor pen can be modified;

(The smart shutdown function requires the capacitor pen to be at 

rest without operation)

4. Click the signal adjustment button to adjust the signal of the capacitor 

pen (If there is a broken contact problem, please increase the signal first 

for adjustment)

5. Change the nib: Before switching the nib, ensure that you have switched 

the nib

Open the home page of NoteYebos App and 

click right    Bluetooth icon in the upper corner, 

click Smart shut down pressButton, select the 

time, click finish to power Pen smart shutdown 

time modification; Smart shutdown function 

requires capacitor pen at rest without In the 

operating state)

Nib change：

Turn the pen tip clockwise and pull it off Then take the new tip and screw it in 
counterclockwise

Touch Prevention mode is available for iPad use from 
2018 and 2019 onwards * The iPad must be upgraded 
to iOS13.4 and above.

Please read all instructions and warnings before using this product，
Non-standard use will cause damage to the product or personal safety.

Instructions for use：

Compatible device：

* If your iPad has been previously paired with Apple Pencil, unpair 
it before using this device

Matters needing attention：

1. this product is not a children's toy, please ensure that infants and toddlers do not play with this product as a toy: children 
under 12 years old, please use under the care of a guardian；
2. the conversion rate of the capacitor pen, so the capacitor pen battery capacity is not equal to the amount of 
rechargeable；
3. please charge your capacitor pen regularly (recommended once every 3 months) to maintain long-term service life；
4. the product is prohibited from hard beating, heavy pressure: do not collide with sharp or sharp objects when using or 
storing；
5. this product is not waterproof, do not use when the product is wet and dry in time: do not use again after completely 
soaking water and internal water, to avoid accidents and dangers；
6. the product built-in battery, it is prohibited to use and store in high temperature (higher than 60 ° C) environmental 
space, such as stove, heater near, exposed car room, etc. : to avoid battery explosion and other accidents；
7. do not squeeze, disassemble the battery or put the battery in a high temperature environment for a long time (above 60 ° 
C), otherwise there may be leakage or explosion risk；
8. if the consumer uses the capacitor pen adapter to charge, the power adapter input rated voltage should be within 5V, 
rated current 2A, and obtain the national mandatory safety certification to use；
9. This product uses lithium battery. Overcharge or pass will affect the service life of the product, please charge in time or 
disconnect the power after full；
10. product failure, please contact the sales or the company in time, it is prohibited to disassemble and repair attempts to 
decompose or change the structure of the product, so as not to cause unnecessary failure and danger.

 T10 Pencil

产品示意图：

按键开/关

快捷功能键 充电口

开机后指示灯常亮进入设置打开蓝牙搜索到:
Yebos T10 蓝牙名，点击连接（第一次连接时
需等待10s蓝牙名出现）

（显示已连接即为连接成功) （连接成功电量百分比显示)

产品名称:益博思电容笔

产品型号:T10

主要功能:绘画、书写、笔记、自定义快捷键、增益调节

产品材质:金属(外壳喷涂工艺)

产品尺寸:笔尖1.45*直径9*长165mm

产品净重:约16g

产品配件:Pencilx1 数据线x1 说明书x1 笔尖

指示灯

按键功能/灯光指示：

蓝牙连接：

YEBOS T10 Pencil
使用说明：

(可开机直接使用，或连接
蓝牙解锁更多功能)

(It can be used directly 
when powered on, or 
connected to Bluetooth 
to unlock more functions)

*按键开/关

短按0.5秒

开机

长按3秒

关机

*自定义快捷功能键 *指示灯

产品参数：

连接NoteYebos App： 自定义快捷键功能：

专属笔记APP： 信号调节功能使用教程：

开启高效记录之旅 扫码观看视频
Scan the QR code to watch the video扫描二维码下载NoteYebos APP

（NoteYebos App连接成功显示）
（蓝牙配对完成后，点击“保存设定”按钮保存功能组）

(Notteje Bosap connection success display)
（After the Bluetooth pairing is

complete,click the "Save Settings" button
to save the function group）

1.开/关机

2.HOME键

3.电源键

4.亮度加

5.亮度减

6.任务栏  

7.音量加

8.音量减

9.上一页

10.下一页

11.静音

12.搜索

13.拍照

14.快速截屏

15.编辑截屏

16.撤销

17.笔/橡皮擦切换

18.播放/暂停

19.上一曲

20.下一曲

21.快速创建

22.尺子

拍照（默认）

单击

返回主界面（默认）

双击

（请及时为设备充电)

电容笔工作时:

70%-100%  亮蓝灯

10%-70%  亮绿灯

10%以下时  红灯闪烁

电容笔充电时:

100%  常亮蓝灯

80%-99%  亮绿灯

0%-80%  亮红灯

扫描上方二维码或在App store下载

NoteYebos

在设置内连接成功后，NoteYebos 

App会自动连接电容笔

打开NoteYebos App首页，点击右

上角    蓝牙图标即可查看电容笔连

接状态

点击App首页    蓝牙图标 ，可设置

快捷键自定义功能

增益调节功能： 修改智能关机时间：

1.打开NoteYebos App首页，点击右上角   蓝牙

图标即可对电容笔进行增益调节

2.点击书写姿势按钮，可选择书写姿势

3.点击智能关机按钮，选择时间，点击完成，即

可对电容笔智能关机时间修改

(智能关机功能需要电容笔在静止无操作状态下)

4.点击信号调节按钮，可对电容笔进行信号调节

(若出现断触问题,请优先增大信号进行调节)

5.更换笔尖:切换笔尖前需保证您已将笔尖切换

打开NoteYebos App首页，点击右

上角    蓝牙图标，点击智能关机按

钮，选择时间，点击完成即可对电

容笔智能关机时间修改

(智能关机功能需要电容笔在静止无

操作状态下)

更换笔尖：

顺时针旋转笔头，拔下笔头 然后取新笔头，逆时针旋入

防误触模式适用于2018年和2019年以后的iPad使用*iPad必
须升级至iOS13.4及以上。

在使用本产品前请阅读所有指示和警告，
不规范使用将会给产品或人身安全带来损害。

使用说明：

兼容设备：

*如果您的iPad之前配对过Apple Pencil,在使用此设备前请解除配对

注意事项：

1、本产品非儿童玩具，请确保婴幼儿不将此产品作为玩具玩耍:12岁以下儿童，请在监护人看护下使用；

2、电容笔存在转化率，故电容笔电池容量不等于可充电量；

3、请定期为您的电容笔充电(建议3个月一次)可维持长期使用寿命；

4、产品禁止用力摔打，重压:使用或存储时不要与锋利或尖状物体碰撞；

5、本产品不防水，产品弄湿时禁止使用并及时擦干晾干:完全泡水及内部进水后禁止再次使用，以免发生事故和危险；

6、产品内置电池，禁止在高温(高于60℃)环境空间使用和存储，如火炉、取暖器附近、暴晒的车室内等:以免电池发生

爆炸等事故；

7、请勿挤压，拆解电池或将电池将电池长期至于高温环境(高于60℃以上)，否则可能会有漏液或爆炸危险；

8、如果消费者使用电容笔适配器充电，其电源适配器输入额定电压应在5V以内，额定电流2A内，并获得国家强制性安

规认证才能使用；

9、本产品使用锂电池。过充或者放过都影响产品使用寿命请及时充电或充满后断开电源；

10、产品发生故障时，请及时与销售或本公司联系，禁止自行拆卸维修试图分解或变本产品的结构，以免造成不必要

的故障及危险。

产品中有害物质的名称及含量：

图标指示“环保有效使用期限”，不是产品质量保质期限，电子产品均含有铅、汞、镉等有害物质，一旦超期使用，有毒有害物质将可能

发生泄漏或突变，对环境造成污染，或对人身，财产造成严重损害。“环保使用期限”意味着说有的电子产品都将被要求在此有限期内使

用，超过安全使用年限之后出现的安全风险问题，我们不再对产品质量负责。

电子信息产品有毒有害物质声明:

本表格依据SJ/T11364的规格编制

O： 表示该有毒有害物质在部件所有均材质材料中含量均在GB/T 26572标准规定的限量要求以下

X：表示有毒有害物质至少在该部件某一均质材料中的含量超出GB/T26572标准规定的限量要求

FCC Caution:

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. 

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment 

generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,

which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

-- Reorient or relocate the receiving antenna.

-- Increase the separation between the equipment and receiver.

-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different

from that to which the receiver is connected.

-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

FCC 警告：

本设备符合 FCC 规则第 15 部分。操作须满足以下两个条件：（1）本设备不得产生有害干扰；（2）本设备必须接受所收到的任何干扰，包括可能导致意外操作的干扰。

未经负责合规的一方明确批准的任何更改或修改都可能使用户操作设备的权限无效。

注意：本设备已经过测试，发现符合 FCC 规则第 15 部分 B 类数字设备的限制。这些限制旨在为住宅安装提供合理的防止有害干扰的保护。本设备产生、使用并可能辐射射频能量，如果未按照说明进行安装和使用，可能会对无线电通信造成有害干扰。然而，不能保证在特定安装中不会发生干扰。

如果本设备确实对无线电或电视接收造成有害干扰（可通过关闭和打开设备来确定），建议用户尝试通过以下一种或多种措施来纠正干扰：

—— 重新调整或移动接收天线的方向。

—— 增加设备与接收器之间的距离。

—— 将设备连接到与接收器所连接的电路不同的电路上的插座。

—— 咨询经销商或有经验的无线电 / 电视技术人员以获取帮助。

该设备已进行评估以满足一般射频暴露要求。该设备可在便携式暴露条件下无限制使用。

 T10 Pencil

The name and content of harmful substances in the product：
The icon indicates “environmental protection effective use period", not the product quality warranty period, electronic products contain 
lead, mercury, cadmium and other harmful substances, once the expiration of use, toxic and harmful substances may leak or mutate, 
causing pollution to the environment, or causing serious damage to people and property. "Environmental service life" means that some 
electronic products will be required to use within this limited period, beyond the safe life of the safety risk problems, we are no longer 
responsible for product quality.

Electronic information products Toxic and harmful substances declaration:
This table is compiled according to the SJ/T11364 specifications
O: indicates that the content of the toxic and harmful substances in all the materials of the parts is below the limit requirements specified 
in the GB/T 26572 standard
X: indicates that the content of toxic and harmful substances in at least one homogeneous material of the part exceeds the limit 
requirements specified in GB/T26572 standard


